
 
 

18 April 2024 

 

Dear Shareholders,  

 

Central China Securities Co., Ltd. (the “Company”)  

- Notice of Publication of 2023 Annual Report (“Current Corporate Communications”) 

 

The English and Chinese versions of the Current Corporate Communications are now available on the 

website of the Company's website at www.ccnew.com and the HKExnews’s website at 

www.hkexnews.hk. You may access these documents by clicking “Investor Relations” - 

“Announcement & Circular” on the home page of the Company’s website or browsing through the 

HKExnews’s website. 

 

1. 2023 Annual Report 

 

If you wish to obtain a printed copy of the above corporate communication(s), or if you wish to 

change your choice of language or means of receipt of the Company’s future corporate 

communications, please send your request to the Company’s branch share registrar in Hong Kong, 

Computershare Hong Kong Investor Services Limited at 17M Floor, Hopewell Centre, 183 

Queen’s Road East, Wanchai, Hong Kong. 

 

For and on behalf of  

Central China Securities Co., Ltd. 

 

 

  

各位股東： 

 

中原證券股份有限公司（「本公司」） 

- 2023 年年度報告（「本次公司通訊文件」）之發佈通知 

 

本次公司通訊文件之中、英文版本均已上載於本公司網站（www.ccnew.com）及香港交易所披

露易網站（www.hkexnews.hk）。閣下可於本公司網址首頁點擊「投資者關系」一欄下的「公

告與通函」，或瀏覽香港交易所披露易網站取覽該等文件： 

 

1. 2023年年度報告 

 

如欲索取上述公司通訊文件的印刷本，或如欲更改選取未來公司通訊之語言版本或收取方式， 

閣下可隨時提出書面通知，郵寄至本公司於香港的股份過戶登記分處，香港中央證券登記有限

公司，地址為香港灣仔皇后大道東 183 號合和中心 17M 樓。 

 

 

 

中原证券股份有限公司 

謹啓 

2024 年 4 月 18 日  
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